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Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2024-02-06 
 
Närvarande:  Anja Lysén, ordförande 

Hasse Hermansson, kassör 

Marianne Sundkvist, sekreterare 

Henrik Roolf, ledamot 

Fredrik Holmquist, ledamot 

Lennart Claesson, suppleant 

Diana Borg, praktikant 

 

 

1. Mötets öppnande 

Anja förklarade mötet, som hölls via Teams, för öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. Punkten motioner och inför årsmötet lades till i dagordningen 

och godkändes sedan. 

3. Genomgång av föregående styrelseprotokoll 

 Föregående styrelseprotokoll godkändes. 

4. Ekonomisk genomgång 

Vi har hittills fått in medlemsavgifter från 15 föreningar. Betalning ska ske senast den  

15 februari. Kostnaderna för utbildningarna och Ungdomstouren är registrerade. 

5. Rapport från kommittéerna  

a) Tävlingsansvarig – Hasse och Fredrik 

Seriespel: DEB har varit tvungna att dra tillbaka sin ansökan om seriespelet.  

Därmed tilldelas LAN både omgång 1 och omgång 2 i seriespelet.  

I dagläget är det 7 lag i Öppen och 19 lag i Veteran. 

DM: Det är inga klasser som har färre än 8 lag och därmed behöver vi inte flytta ihop 

några klasser. Vi har arrangörer för samtliga klasser, DEB, GBB, SLO.  

Fredrik och Hasse kommer att informera arrangörerna för både seriespelet och för DM. 

Hasse beställer RF-tecken och medaljer till plats 1 – 4 och Henrik skriver ut diplom, 

plats 1 – 2. 

Hasse beställer även priser till Seriespelet.  

Styrelsen antar skrivelsen Tävlingsbestämmelser för skytte. Fredrik mailar föreningarna.  

b) Ungdomsansvarig – Anja 

Henrik var med på Ungdomstouren i Kalmar i helgen. Då lyftes frågan hur man ska göra 

med ersättningar och milersättningar för ledare som är med på touren. WDBF har löst det 

att varje ungdom har upp till 2 500 kronor om året som de kan ansöka. Stockholm har 

alltid med en ledare per tre ungdomar och då betalar de för ledaren. Vi tittade på vad 

kostnaderna kan bli och diskuterade olika lösningar. Hasse mailar ut budgeten och beslut 

kommer att tas framöver. 

Nästa del i Ungdomstouren hålls i Åstorp den 21 april.  
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c) Funktionsvariationsansvarig – Marianne  

Inget att rapportera. 

d) Domaransvarig – Henrik t.f. 

Vi har nu en domare som har fått sin distriktsdomarlicens. Under DM har vi sammanlagt 

fyra nya domare som kommer att kunna vara med och göra sin praktik. De kommer att 

gå parallellt med Björn och Anja. 

Den 17 – 18 februari arrangerar GBBF en domarkonferens för nationella domare i 

Göteborg.  

e) Jämställdhetsansvarig – Marianne 

Inget att rapportera. 

f) Marknadsföringsansvarig – Fredrik 

Inget att rapportera. 

g) Utbildningsansvarig – Henrik 

För domarutbildningen och tävlingsarrangörsutbildningen som vi arrangerade i januari 

fick vi ersättning av RF-SISU för lokaler, fika och mat. GBBF betalade endast för 

utbildarens arvode.   

RF-SISU kan ersätta oss för arrangemang som är i utbildningssyfte. Övriga 

arrangemang, exempelvis ungdomsträffen som vi arrangerade med ”De fyras gäng”, 

krävs att vi söker stöd tidigt och att det genomförs som ett projekt.   

Till hösten ska vi försöka att arrangera en tävlingsarrangörsutbildning och också en 

domarutbildning.  

En föreningsdag för medlemmarna i våra föreningar är preliminärt planerad till onsdagen 

den 17 april. Det är ett samarrangemang med RF-SISU, Förbundet och GBBF med 

inriktning mot +65. Dagen kommer att innehålla information om Förbundets enkät, 

föreningskunskap, mingel och mat. 

6. DM/Seriespel 

Inget ytterligare att tillägga.  

7. Motioner 

Distriktsindelning (BOD) – GBBF bifaller motionen.   

Distriktsindelning (SKL) – GBBF avslår motionens första Att-sats och bifaller den andra 

Att-satsen att tillsätta en utredning.  

Enhetlig klädsel (LVÄ) – GBBF avslår motionen.  

Enhetlig klädsel (TBG) – GBBF avslår motionen.  

Enhetlig klädsel (VAR) – GBBF avslår motionen. 

Vi anser inte att det ska ligga på Förbundet att besluta om enhetlig klädsel. Vi anser 

vidare att det som står i Tävlingsbestämmelserna är tillräckligt och att det är upp till 

föreningarna att ställa eventuella krav på klädseln för sina medlemmar.  

Namn på tävlingsklasser (EBP) – GBBF avslår motionen i sin helhet. Vi anser att det 

skapar mer administrativt arbete och ser inte att det skulle tillföra boulen något. 

Rankning veteranklasser (UPC) – GBBF bifaller hela motionen.  
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Namnbyte (AIK) – GBBF avslår motionen. Vi anser att boule är vedertaget i Sverige, ett 

namnbyte skulle dessutom kosta mycket pengar. 

Reserver (AIK) – GBBF avslår motionen. Vi anser att man istället kan ändra på 

tävlingsformen.  

 Tävlingsanmälningar (BVP) – GBBF avslår motionen och följer ÖSBF utlåtande. 

WO seriespel (LÄN) – GBBF yrkar att motionen avslås. Vi anser inte att detta är rätt 

forum utan förslaget bör lämnas till Domarkommittén och Tävlingskommittén som 

kanske bör reda ut Tävlingsbestämmelsernas § 1.5 Seriespel. 

 8. Inför årsmötet 

Hasse skickar ut Verksamhetsberättelsen som vi läser igenom och kompletterar med 

uppgifter till Hasse så snart som möjligt.  

Lokal är bokad och Björn Jorhede är tillfrågad att vara årsmötesordförande. 

9. Inkomna synpunkter 

Inga inkomna synpunkter.   

10.  Övriga frågor 

Inga övriga frågor.  

11. Nästa möte 

Nästa möte hålls fysiskt, tisdagen den 5 mars kl. 18. Henrik bokar Mejerigatan, andra 

alternativet är Södra vägen. 

12. Mötets avslutande 

 Anja förklarade mötet avslutat kl. 20.15  

 

Vid protokollet:   Justeras: 

Marianne Sundkvist   Anja Lysén 

Sekr.    Ordf. 


